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CREDIT REPORT CONSENT FORM موافقة استخراج السجل الإئتماني

Personal Information المعلوامت الشخصية
Full Name

Qatari ID Number

Commercial Registration Number

الاسم الكمال

مقر البطةقا الشخصية

مقر السجل التجراي

Account Number مقر الحساب 

Date الراتيخ
/ /

Client Approval  موافقة العميل
Client Signature توقيع العميل

Declaration تعهد و إقرار
By signing this consent I hereby agree to the following:

Qatar Development Bank will inquire about my credit history including 
returned checks. The inquiry may be made at any stage of my relationship 
with the Bank whether before my request for any financial or non financial 
service from the bank or after establishing and approving relationship.

Qatar Development Bank will review all loans and facilities granted to 
me, including the regularity of payment. And, Qatar Development Bank 
employees need to review and discuss this information to perform their 
work in relation to the credit history, and that such credit history may 
affect Qatar Development Bank’s decision to grant the required facilities, 
either positively or negatively. Also, The credit report request will appear 
in the credit history and that may affect the decision of any other authority 
with access to my credit information.

I acknowledge that Qatar Development Bank is required to provide my 
credit information to Qatar Credit Bureau and vice versa, and that this 
includes providing information about returned checks for any reason.

Qatar Development Bank may request a credit history report more than 
once as and when needed as per requirements.

Qatar Development Bank has the right to request my credit report at any 
time if bank granted me any facility and repayment of the facility is not 
completed.

Qatar Development Bank and its employees are exempted from any 
liability related to the inquiry of my credit history.

I undertake to inform Qatar Development Bank of any significant financial 
obligation on the credit history not mentioned in the Qatar Credit Bureau 
report.

This consent does not obligate Qatar Development Bank to acquire or 
study the credit report, as it is subject to the bank’s discretion to study the 
report, and only after the bank is satisfied with the feasibility or purpose 
of the requested facilities, or the quality of the sources of repayment 
provided or the quality and type of guarantees provided, and sufficiency 
of the experience or any another matter as the may deem appropriate.

I understand that all of the above applies to me, whether an individual, 
institution or company, and that my signature below represents  
me personally, or the entity I legally own, represent or authorized  
on their behalf.

بموجب وتقعينا على هذا انلموذج فإننا نوافق على:

أن وقيم بنك قرط للتنمية باسلاتفسار عن التاخير الإئتماني اخلاص بنــا متضمنا 
مراحل  من  مرحلة  أي  في  اسلاتفسار  هذا  إجراء  ويمكن  المعجترة،  اكيشلات 
علاتقنــا مع انبلك وسءاً كانت قلب طلبنــا لأي خدمة مايلة أو غري مايلة من انبلك أو 

الاعلقة. واعتماد  تأيسس  بدع 

أن علطي بنك قرط للتنمية على جمعي ارقلوض و التلايهست الممونحة لنــا حايلا 
للتنمية  قرط  بنك  موظفي  وأن  بادسلاد،  الانتظام  مدى  ذلك  في  بما  سابقا،  و 
بحاجة إلى أن رياجوعا هذه المولعمات ومناقشتها يقللام بمهام عمهلم يفما يتلعق 
راتبيخنــا الإئتماني، وأن هذا التاخير الإئتماني قد يؤثر بلسا أو إجيابا على قرار بنك 
قرط للتنمية بمنح التلايهست المولطبة، وأن طلب التريرق الإئتماني في حد ذاته 
وسف يظره في تاريخنــا الإئتماني وأن ذلك قد يؤثر على قرار أي جهة أخرى هلا 

صلاحيات الاطلاع على مولعماتنــا الإئتمانية.

نقــر  نأبنــا  فتنهــم  أن  بنك  قرط  للتنمية  عيله  أن  وقيم  بتيدقم  المولعمات  
ــا  يدله  إلى  مركز  قرط للمولعمات الإئتمانية و بتادهلا، وأن  الإئتمانية  اخلاصة  بن

ذلك يتضمن يدقتم المولعمات عن اكيشلات المعجترة لأي بسب.

دعت  إن  مرة  من  أكثر  الإئتماني  التاخير  ريرقت  بلطب  للتنمية  قرط  بنك  وقيم  أن 
اعلمل. مقتضيات  حسب  لذلك  الحاجة 

أنه يحق نبلك قرط للتنمية طلب التريرق الإئتماني اخلاص بنا في أي وقت في حال 
تم منحنا أي لايهستت و طالما لم كيتمل دساد التليهس الممونح.

إعفاء بنك قرط للتنمية و موظفيه من أية مسؤويلة متقلعة باسلاتفسار عن التاخير 
الإئتماني اخلاص بنا.

أن نبلــغ بنــك قرط للتنمية عن أية التزامات مايلة مؤثرة على التاخير الإئتماني غري 
مذكروة في ريرقت مركز قطــر للمولعمات الإئتمانية.

أن هذه المواقفة لا لتزم بنك قرط للتنمية بلطب التريرق الإئتماني أو دراسته، حيث 
التلايهست  أو غرض  التامة بدجوى  انقلاعة  نبللك عدم دراسته إلا بدع  إنه يحق 
أو  المدقمة  الضمانات  ونوع  جودة  أو  المدقمة  ادسلاد  مصادر  جودة  أو  المولطبة 

اربخلة اكلايفة أو أي شئ آخر حسب ما رياه انبلك مناســباً.

أن كل ما ذكر أعلاه بطنيق علينــا وساء رفد أو مؤسسة أو شركة، وأن توقيعنــا 
أدناه يثملنــا شيصخا موافقتنــا و مواقفة اهجلة التي ثمنلهــا  أو أمهكلا أو موخل 
نيابة عهنا )وساء كان طلب ريرقت التاخير الإئتماني خشلص حقيقي أو اعتباري(.
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